
Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał  

XXVI Sesja Rady Gminy Kraszewice – 03.03.2017 

 

1. 27 stycznia w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu złożyłem wnioskiem wraz z wymaganą dokumentacją  

na konkurs WRPO pn. „Inwestycja w obszarze dziedzictwa kulturowego regionu” na zadanie „Renowacja, 

konserwacja i adaptacja Dworku na potrzeby Muzeum Oświaty im. Prof. Mariana Falskiego w Kuźnicy 

Grabowskiej. 

2. 31 stycznia spotkałem się z p. Sławomirem Gajdką reprezentującym przychodnię PROSMED. Rozmowa 

dotyczyła planów ewentualnej współpracy w roku 2017 w obszarze badań profilaktycznych. Wstępnie 

ustaliliśmy, że zostanie przez przychodnię przedstawiona oferta badań w obszarze okulistyki oraz 

diabetologii. 

3. Tego samego dnia odbyłem spotkanie z p. Karoliną Palatyńską reprezentującą operatora sieci PLUS na temat 

aktualizacji i modyfikacji oferty na telefony służbowe urzędu. 

4. 06 lutego w Ostrzeszowie brałem udział w spotkaniu wójtów i burmistrzów powiatu ostrzeszowskiego  

z przedstawicielami RIPOK w Ostrowie Wlkp oraz p. prezydent miasta Ostrowa Wlkp Beatą Klimek. 

5. Również 06 lutego w Ostrzeszowie miała miejsce konferencja, której organizatorem była OLGD, a 

prowadzona była przez przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego – p. Marzenę Wodzińską, p. Aleksandrę 

Kowalską oraz Dorotę Kinal. 

6. Kolejne wydarzenie 06 lutego to warsztaty w Urzędzie Gminy w Kraszewicach dotyczące opracowania 

strategii rozwoju sołectw Renta i Mączniki prowadzone przez moderatorów Odnowy Wsi. 

7. 08 lutego spotkałem się z sołtysami w sprawie omówienia ich stanowiska w temacie tworzenia lub też nie 

funduszu sołeckiego w roku 2018. Większość sołtysów opowiedziała się przeciw wyodrębnieniu takiego 

funduszu. 

8. 13 lutego w Sali sesyjnej Urzędu Gminy miało miejsce spotkanie władz gminy  

z przedstawicielami klubów Masovia Kraszewice oraz LKS Łużyczanka dotyczące kwestii połączenia  

i wystawienia jednej drużyny w rundzie wiosennej rozgrywek OZPN. Następstwem tego spotkania było 

kolejne – 17 lutego tym razem dwóch klubów (działacze plus zawodnicy), które na ten moment nie 

przyniosło konkretnego rozwiązania. 

9. 14 lutego miały miejsce pierwsze rozmowy z p. Jarosławem Rzepeckim oraz Państwem Kubiaków z Jeleni  

na temat ewentualnej możliwości sprzedaży przez nich pasa ziemi przez Gminę na rzecz utworzenia drogi 

łączącej Glinianki z ul. Leśną. 

10.  W dniach 16 - 17.02.2017 uczestniczyłem w zjeździe wójtów i burmistrzów subregionu kaliskiego 

zorganizowanym przez WOKIS  w Witaszycach. 

11. 20 lutego rozmawiałem z p. Piotrem Owczarkiem na temat szczegółów realizacji badań dotyczących wad 

postawy u dzieci klas 1-3 z terenu gminy Kraszewice. Badania takie odbędą się w dniach 04, 11 oraz 18 

marca. 

12. 15 lutego miało miejsce kolejne w tym roku robocze spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych z 

terenu naszej gminy. Tematyka: podsumowanie ankiet dotyczących badania poziomu satysfakcji (w tym 

temacie odbyły się też spotkania z radami pedagogicznymi i pracownikami poszczególnych placówek – 15 

lutego  

w Kuźnicy Grabowskiej, a 20 lutego w SP i Gimnazjum w Kraszewicach); organizacji roku szkolnego 207/18  

oraz wstępnego przydziału czynności. 

13. 24 lutego w Urzędzie Gminy odbyły się warsztaty dla pracowników związane z aktualnie opracowywanym 

Programem Rewitalizacji Gminy Kraszewice prowadzone przez firmę AWIL z Poznania. 

14. 28 lutego wraz z p. Walentym Helińskim objechaliśmy drogi gminne celem ustalenia harmonogramu prac 

remontowych na rok 2017. 

15. 01 marca spotkałem się z przedstawicielami KGW z terenu gminy oraz sołtysami celem omówienia 

harmonogramu działań w roku 2017. 

16. 02 marca uczestniczyłem w konferencji regionalnej zorganizowanej przez p. v-ce Marszałka Województwa 

Wielkopolskiego Krzysztofa Grabowskiego, której celem było podsumowanie dotychczasowych osiągnięć 

samorządowego programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2013-2020” oraz przedstawienie planu działania  

na rok 2017. 

17. Od 20 lutego rozpocząłem cykl spotkań sołeckich. 



 

18. Nabory: 

a) 31 stycznia rozstrzygnięty został nabór na stanowisko Sekretarza Gminy – w wyniku postępowania 

rekrutacyjnego wybrany na to stanowisko został p. Konrad Kuświk. 

b) Aktualnie trwa nabór na stanowisko referenta ds. obsługi organów gminy, zdrowia oraz obrony cywilnej 

– we wtorek 07 marca drugi etap. 

c) Nie rozstrzygnięty został nabór na Skarbnika – złożono jedną ofertę, przeprowadzona została rozmowa 

kwalifikacyjna z kandydatem w dniu 24 lutego niestety w ocenie komisji nie spełnił kandydat oczekiwań 

związanych z tym stanowiskiem. Został ogłoszony drugi nabór na to stanowisko. 

d) Nie rozstrzygnięty został także nabór na stanowisko referenta ds. księgowości budżetowej – złożone 

oferty nie spełniały kryteriów formalnych. 

e) Ogłoszono i rozstrzygnięto nabór na Animatora ORLIKA w ramach projektu Lokalny Animator Sportu –  

p. Jacek Puchała oraz p. Witold Sobczak. 

19. W miesiącu lutym przystąpiliśmy do opracowywania i przygotowania wniosków wraz z wymaganą 

dokumentacją na następujące projekty: 

a) Budowa Przedszkola w ramach ogłoszonego konkursu dotyczącego poddziałania 8.1.1 edukacja 

przedszkolna oraz poddziałania 9.3.1 w ramach WRPO 

b) Modernizacji hali sportowej oraz stadionu sportowego wraz z zapleczem w ramach ogłoszonego przez 

Ministerstwo Sportu i Tusystyki Programu rozwoju szkolnej infrastruktury sportowej 

W obu przypadkach współpracujemy z firmą CeKa GROUP z Ostrowa Wlkp, która opracowuje wnioski 

(Przedszkole 8,5 tys brutto, Sport 6150 zł) 

20. Przez cały miesiąc luty pracowaliśmy nad poprawkami do: 

a) wdrożenia procedur wyjścia z aglomeracji wodno-ściekowej.  

b) Wniosku do PROW – gospodarka wodno-ściekowa 

c) Pożyczki WFOŚ w Poznaniu – wymiana linii wodociągowej wzdłuż ulicy Wieluńskiej oraz modernizacja 

Oczyszczalni ścieków w Mącznikach 

21. 16 lutego rozstrzygnięty został przetarg na budowę ul. Zielonej – realizowany w ramach PROW. Złożono  

6 ofert, w wyniku postępowania przetargowego wyłoniono najlepszą ofertę (100pkt – cena plus gwarancja) – 

ROL-DRÓG. Zakład Usługowo-Produkcyjny Roboty Drogowo-Budowlane Rafał Świątek – 123 tys zł. Ponadto 

pracujemy nad dokumentacją przetargową na zadanie pn. Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej 

w Kuźnicy Grabowskiej – w ramach WRPO. Do dzisiaj przyjmowane są oferty w ramach zapytania ofertowego 

na zadanie pn „Przebudowa sieci wodociągowej wzdłuż ul. Grabowskiej. Zakończone zostało postępowanie  

w formie zapytania cenowego na prowadzenie nadzoru budowlanego na inwestycjach drogowych. 

22. 28 lutego rozstrzygnięty został Konkurs ofert w dziedzinie kultury w roku 2017 ogłoszony przez Urząd 

Marszałkowski w Poznaniu. Stowarzyszenia na rzecz rozwoju gminy Kraszewice złożyło dwa wnioski – 

„Warsztaty muzyczne zespołu Zaprośnianki” oraz „Między latem a jesienią – kulinarny przełom na Końcu 

Świata, dofinansowanie otrzymał pierwszy z nich. 


